
Boligudvalget

Til: Boligministeren

Dato: 6. marts 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 120

Vil ministeren redegøre for, om det vurderes realistisk, at almene boligorganisationer på

sigt skal udarbejde vedligeholdelsesplaner 30 år ud i fremtiden, og om disse kan budget-

teres og efterkommes på en retvisende måde?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Andersen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Søren Egge Rasmussen

formand
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